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PROTOKÓŁ Nr 2/2018 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 15 marca 2018 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 8.30 – 10.30. 

Prowadzący posiedzenie: MONIKA TEREBUN – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych (wyznaczona przez członków wszystkich komisji do prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Z-ca Skarbnika Gminy – ANNA NESTERUK 

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

 

Radny JERZY ONACIK zgłosił uwagę co do niefortunnie ustalonego terminu posiedzenia, 

ponieważ radni pełniący dodatkowo funkcję sołtysa w dniu 15 marca przyjmują jeszcze od 

mieszkańców wpłaty podatku. Pani Wójt wyjaśniła, że wśród przewidzianych do rozpatrzenia 

tematów jest sprawa wymagająca pilnego rozstrzygnięcia. Zwróciła uwagę, że w tej kadencji  

po raz pierwszy posiedzenie zostało ustalone w ostatnim dniu wpłat raty podatku. Zwróciła się 

do radnego o wyrozumiałość. 

Na początek Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przywitała 

wszystkich obecnych i przedstawiła następujący porządek posiedzenia uwzględniający tematy 

proponowane przez Wójta Gminy do wprowadzenia do porządku sesji, jaki radni wcześniej 

otrzymali. Dodatkowo, na wniosek Wójta Gminy, proponowany porządek został uzupełniony o 
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pkt 9: „ Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia intencji planowanego zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie Gminy Bielsk Podlaski na współfinansowanie zadania pn. 

„Rewitalizacja Bielskiego Domu Kultury i Kina „Znicz”  realizowanego przez Miasto Bielsk 

Podlaski”. Aktualizacja porządku posiedzenia została zaakceptowana jednomyślnie.    

 

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXXII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 

19 marca 2018 r.: 

a) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2017 rok; 

b) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski w 2017 roku; 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji planowanego zabezpieczenia środków 

finansowych w budżecie Gminy Bielsk Podlaski na współfinansowanie zadania 

pn.”Rewitalizacja Bielskiego Domu Kultury i Kina „Znicz” realizowanego przez  

Miasto Bielsk Podlaski;  

(wprowadzić do porządku sesji) 

g) Projekty uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 

- w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2018 r. 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

i) Projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Bielsk 

Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału przedszkolnego; 

j) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagoga, psychologa, logopedy, doradcy zawodowego; 

2. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2017 roku. 

3. Sprawy bieżące.     

  

Do pkt 1a  
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 

2017 rok stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.  Uzgodniono, że sprawozdanie zostanie 

przedstawione przez Kierownika GOPS-u Panią BARBARĘ CAR. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał o ponoszone z 

budżetu gminy koszty „działalności pomocowej” prowadzonej przez GOPS. Pani Wójt 

wyjaśniła, że wysokość poniesionych na ten cel kosztów jest zawarta w sprawozdaniu z 

realizacji budżetu za 2017 rok. Szczegóły zostaną przedstawione na sesji.      

Do przedstawionego sprawozdania radni nie zgłosili więcej pytań i uwag. 

 

Do pkt 1b)  
Sprawozdanie  z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok - stanowi Załącznik 

Nr 6 do protokołu. Analogicznie, jak w punkcie poprzednim, uzgodniono, że temat omówi na 

sesji BARBARA CAR – Kierownik GOPS. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono.   

 

Do pkt 1c)  
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Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok - 

stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA omówiła przedłożony 

wniosek zwracając uwagę na zadania o większych kwotach do realizacji, m.in. zakup 

samochodu ciężarowego, gdzie koszt zadania zwiększono do 125.000 zł. Poprzednio, 

wprowadzając do budżetu to zadania, nie został uwzględniony podatek VAT, stąd potrzeba 

wcześniejszego zwołania posiedzenia, aby zwiększyć w budżecie brakującą kwotę w wys. 

23.300 zł na zakup sprzętu. Pozostała z tego rozdziału kwota zostanie przeznaczona na 

utrzymanie dróg publicznych. Pani Wójt powiedziała, że jest dużo zgłoszeń dotyczących stanu 

technicznego dróg, zwłaszcza w okresie wiosennym. Podkreśliła, że nie wszystko jest w gestii 

gminy, ponieważ również czynnik ludzki przyczynia się do tego, że drogi są trudno przejezdne. 

Rolnicy rozbijają drogi ciężkim sprzętem rolniczym nieumiejętnie korzystając z nich, zdarza 

się, że obornik na pole jest wywożony nocą. Przy takich uszkodzeniach nawet równiarka nie 

pomoże. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że o tej 

porze roku nie da się uniknąć takich sytuacji, ponieważ przy zmarzniętej ziemi woda 

deszczowa nie ma gdzie wsiąkać, więc drogi mają nawierzchnię błotnistą. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że jak się dróg 

nie szanuje, to nie ma co narzekać na ich zły stan. Często nawet błoto nie jest sprzątane z 

asfaltu, a wystarczy jechać poboczem dopóki koła ciągnika nie oczyszczą się z błota. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA dodała, że zgłosiła na policję  prośbę, aby zwracać większą 

uwagę na to, jak ludzie jeżdżą po drogach, są sygnały o szkodach wyrządzanych przez 

myśliwych, którzy swoimi terenowymi samochodami urządzają rajdy na drogach. Droga przy 

boisku w Pilikach została nawet zgłoszona do krajowej mapy zagrożeń. 

Wracając do omawiania wniosku w sprawie zmian w budżecie, Pani Wójt poinformowała  o 

rezygnacji z remontu Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w związku z brakiem wystarczającej 

kwoty niezbędnej do wykonania zadania. Środki wcześniej przewidziane na remont Sali 

zostaną przeniesione na remont remizy strażackiej w Hołodach. Będzie to duży remont z 

dobudową. Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI potwierdził 

zasadność przeprowadzenia gruntownego remontu siedziby OSP w Hołodach, ponieważ 

jednostka zasługuje na to. Budynek remizy został wybudowany wiele lat temu w ramach czynu 

społecznego, a jego pomieszczenia są niefunkcjonalne, brak toalety i zaplecza kuchennego, 

dach przecieka.  Dodał, że Hołody wraz z Pilikami są jednostkami OSP najbardziej 

wyeksploatowanymi w ramach funkcjonowania Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego. 

Jednostka OSP Hołody będzie obchodziła 70 –lecie swojego istnienia. 

Do przedłożonego projektu uchwały innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Wniosek w tej sprawie 

przedstawiła Pani Wójt. Wyjaśniła, że chodzi o dofinansowanie remontu chodnika w ciągu 

drogi wojewódzkiej Nr 659 w Augustowie w wys. 50.000 zł, a z wnioskiem o dofinansowanie 

inwestycji zwrócił się Zarząd Województwa Podlaskiego. 

Radny JERZY ONACIK zasugerował zwiększenie tej kwoty, na co Pani Wójt odpowiedziała, 

że na razie nie ma takiej potrzeby. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu - stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. Wniosek w tej sprawie 

przedstawiła Pani Wójt. Wyjaśniła, że chodzi o dofinansowanie przebudowy i rozbudowy 

budynku I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Bielsku Podlaskim o halę sportową 

z zapleczem wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. Zakończenie inwestycji jest 
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przewidziane na sierpień br. Z obiektu mają również korzystać dzieci z naszej gminy, według 

wcześniej ustalonych zasad. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad sesji i rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia intencji planowanego o zabezpieczenia środków  finansowych w 

budżecie Gminy Bielsk Podlaski na współfinansowanie zadania pn. „Rewitalizacja Bielskiego 

Domu Kultury i Kina „Znicz” realizowanego przez Miasto Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik 

Nr 10  do protokołu. Wniosek w tej sprawie omówiła Pani Wójt, wyjaśniła, że w poprzedniej 

uchwale Rady Gminy dotyczącej wsparcia finansowego tego zadania nie wskazano kwoty 

dofinansowania, była jedynie zgoda na zawarcie porozumienia, ponadto Burmistrz Miasta 

zwrócił się z pisemną prośbą o zmianę sposobu współfinansowania inwestycji, ponieważ 

beneficjentem nie może być miasto lecz Bielski Dom Kultury. Stąd konieczność podjęcia 

nowej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI zaproponował, aby 

również podpisać jakieś porozumienie dotyczące zasad korzystania przez gminę z obiektu 

domu kultury, zaznaczył, że dotychczas problemu z tym nie było. Pani Wójt zadeklarowała, że 

z pewnością zadba o to. Dodała, że zespoły artystyczne z gminy często korzystają z 

pomieszczeń BDK, występują i przeprowadzają próby. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał, dlaczego mieszkańcom gminy nie są 

udostępniane sale gimnastyczne w gminnych szkołach. Należy wykorzystać to, czym gmina 

aktualnie dysponuje. Powiedział również, że w godzinach popołudniowych nie można nawet 

skorzystać z biblioteki.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że sala w Szkole Podstawowej w Augustowie 

jest z pewnością udostępniana, natomiast w Łubinie Kościelnym wejście na salę wymaga 

przejścia przez całą szkołę, więc może być problem z dozorem obiektu po godzinach pracy. 

Poza tym w obu przypadkach decyzje podejmują dyrektorzy szkół, a dotychczas nie było 

żadnego zgłoszenia ze strony mieszkańców w sprawie wynajmu sali w szkole w Łubinie 

Kościelnym, ani sygnałów dotyczących potrzeby wydłużenia godzin pracy biblioteki. Z 

biblioteki głównie korzystają dzieci, a dorośli nie zgłaszali tego problemu. Pani Wójt 

zadeklarowała, że porozmawia w tej sprawie z dyrektorem szkoły. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI powiedział, że według jego 

wiedzy aktualnie obowiązujące przepisy dotyczące wynajmu Sali są dla szkół niekorzystne, a w 

konsekwencji tego dyrektorzy nie chcą się tym zajmować. 

Do przedłożonego projektu uchwały innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący rozstrzygnięcia, czy w budżecie gminy na 2019 rok zostanie 

wyodrębniony fundusz sołecki - stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu. Omawiając wniosek, 

Pani Wójt przypomniała, że temat ten jest rozpatrywany co roku, przypomniała, że radym oraz 

sołtysom były przekazywane materiały dotyczące istoty funduszu sołeckiego. Jeśli będzie 

potrzeba, to na sesji informacje te zostaną ponownie przedstawione. 

Radny JERZY ONACIK zaproponował, aby na sesji przegłosować tylko jeden projekt 

uchwały. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że drugi projekt będzie poddany pod głosowanie tylko 

wtedy, jeśli nie zostanie przyjęty pierwszy projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI wyraził zdanie, że 

dotychczasowe rozwiązania były dobre i nie ma potrzeby wyodrębniania funduszu sołeckiego. 

Podkreślił, że jeśli sołtys wykazuje się aktywnością, to zawsze w swoich działaniach znajdzie 

wsparcie  ze strony Gminy. Dodał, że gminy, które wyodrębniały fundusz, teraz z tego 

rozwiązania rezygnują. Z pewnością uciążliwe jest prowadzenie przez sołtysa rozliczenia 

wydatków. Radny powiedział, że zna opinie sołtysów ze swojego okręgu wyborczego na temat 
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funduszu sołeckiego, zaproponował pozostałym radnym również, aby zapytali o zdanie swoich 

sołtysów. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI stwierdził, że sołtysi powinni bardziej angażować się w 

sprawy swojego sołectwa, zwłaszcza, jeśli chodzi o poprawę stanu technicznego dróg. 

Stwierdził, że ciągle nie ma odpowiedniego kruszywa na drogi. Powiedział też, że takie sprawy 

powinna załatwiać gmina bez angażowania na te cele funduszu sołeckiego.  Sołtys powinien 

decydować o przeznaczeniu pieniędzy na potrzeby sołectwa. 

Odnosząc się do wypowiedzi radnego, pani Wójt wyjaśniła, że nie ma możliwości, aby sołtys 

decydował o przeznaczeniu i wydawaniu pieniędzy. Wszelkie zakupy i zamówienia podlegają 

przepisom o zamówieniach publicznych. Wyjaśniła zasady przetargów i zamówień z wolnej 

ręki. Pani Wójt podała przykładowe kwoty ewentualnego funduszu sołeckiego, jaki byłby 

wyliczony dla poszczególnych sołectw. W przypadku Bolest byłaby to kwota ok. 10.000 zł na 

rok, przy czym nie wykorzystane środki „nie przechodzą” na kolejny rok. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał, do czego będą wykorzystywane samochody 

gminne, jeśli w wyniku przetargu na rzecz sołectwa  zostanie wynajęty inny sprzęt.  

Pani Wójt wyjaśniła, że sprzęt gminy nie służy tylko do remontów dróg, jest wykorzystywany 

również do konserwacji wodociągów i usuwania awarii, potrzeby są ciągle duże. RAISA 

RAJECKA przypomniała o zamiarze zakupu samochodu ciężarowego (używanego), dodała, że 

wyposażenie w sprzęt gminny jest ciągle uzupełniane, ale nie ma możliwości zakupu nowego 

sprzętu w ciągu jednego roku. Jakiś czas temu  zakupiono równiarkę oraz Catapilar. Ogłoszone 

zostało zapytanie cenowe na zakup kruszywa (z funduszu remontowego). Na ten cel chcemy 

przeznaczyć 100.000 zł. Kruszywo zostanie złożone w jednym miejscu i ma zabezpieczać 

potrzeby gminy. 

W międzyczasie na posiedzenie komisji przyszedł WŁODZIMIERZ PARFIENIUK i pokazał 

dokumentację dotyczącą zakupu samochodu ciężarowego ze zdjęciami.  

Radny MIKOŁAJ CAR powiedział, że przed rozpoczęciem remontu dróg najpierw trzeba drogę 

wytyczyć i oczyścić z zakrzaczenia. Wójt Gminy przypomniała, że na terenie gminy jest ok. 

700 km dróg gminnych, więc  bez pomocy mieszkańców trudno jest utrzymać drogi. Są 

mieszkańcy, którzy zgłaszają chęć wycięcia krzaków z pobocza i w takich przypadkach gmina 

zawsze wyraża zgodę na zatrzymanie na potrzeby gospodarstwa pozyskanych w ten sposób 

gałęzi. Sołtys powinien mieszkańców zachęcać do takich działań. 

Radny JERZY PAC powiedział, że w jego odczuciu sołtys jest jedynie do wywieszania 

plakatów i ogłoszeń, nie ma natomiast żadnego wpływu na zakres zadań realizowanych na 

terenie sołectwa, planowane przez gminę zadania nie są konsultowane z sołtysem.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI powiedział, że jest za 

wyodrębnieniem funduszu sołeckiego, ponieważ to spowoduje większą aktywność 

mieszkańców i można część pieniędzy odzyskać z budżetu państwa. 

Pani Wójt wyjaśniła, że budżet państwa zwraca tylko część wykorzystanej kwoty funduszu 

sołeckiego, a nie % od całości wyodrębnionego funduszu. Podsumowując dyskusję 

powiedziała, że w przypadku wyodrębnienia funduszu sołeckiego, jego obsługę będzie 

prowadził pracownik urzędu gminy, do określonego terminu samorząd wsi zgłasza potrzeby w 

formie wniosku, który następnie jest oceniany, weryfikowany i kwalifikowany lub nie do 

realizacji. Informacja taka jest następnie przekazywana do samorządu wsi, potem ocenia się, 

czy jest w danym przypadku niezbędne postępowanie przetargowe, po czym zadanie jest 

realizowane przez samorząd wsi, a urząd gminy płaci za wykonaną usługę. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ powiedział, że jego zdaniem 90% sołtysów nie zechce 

wyodrębnienia funduszu. Przyjęcie uchwały o wyodrębnieniu f.s. nie będzie problemem, ale 

spowoduje to, że pieniądze będą zamrożone, bowiem nie mogą one być wykorzystywane na 

inne cele. 

 Zaproponowano, aby członkowie komisji wypowiedzieli się poprzez głosowanie. W 

międzyczasie z sali wyszedł radny JERZY PAC i radna MONIKA TEREBUN. 

W głosowaniu jawnym przy 12 obecnych radnych: 4 radnych opowiedziało się za 
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wyodrębnieniem funduszu, a 8 radnych było przeciwnego zdania. 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski - stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu.  

Wniosek przedstawił Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK. Poinformował, że projekt 

uchwały podlega opiniowaniu przez koła łowieckie i fundacje. W stosunku do uchwały 

obowiązującej w 2017 roku, wprowadzono tylko 1 zmianę polegającą na zmianie adresu 

gospodarstwa zapewniającego zastępczą opiekę nad zwierzętami gospodarskimi. Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA wyjaśniła, że opieka zastępcza nad zwierzętami gospodarskimi dotyczy 

zgłoszeń o niewłaściwym utrzymywaniu zwierząt w gospodarstwie. Najczęściej takie 

zgłoszenia wpływają od sąsiadów. W programie opieki nad zwierzętami musi być wyznaczone 

miejsce, gdzie takie zwierzęta będą przetransportowane. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1i)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału 

przedszkolnego - stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójta Gminy  RAISA RAJECKA.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1j)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego i doradcy zawodowego - stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy  RAISA RAJECKA.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 2)  
Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2017 

roku. - stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu. Treść informacji przedstawiła Wójt Gminy  

RAISA RAJECKA.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Radny JAN WALENTY PUCHALSKI podzielił się spostrzeżeniami n/t drogi w Bolestach, 

gdzie asfalt jest popękany, zabrudzony gliną, a pobocza są wyższe od środka jezdni przez co 

powstaje niecka. Zaproponował wykonanie nakładki. Pani Wójt dodała, że podobnie jest w 

Dubiażynie. Druga warstwa asfaltu nie rozwiąże problemu. Temat zostanie zgłoszony do 

Powiatowego Zarządu Dróg, będą prowadzone rozmowy w celu wypracowania  właściwego 

rozwiązania. Radny Puchalski zasugerował również, aby przed wykonaniem drogi zrobić 

mostek przy posesji jednego z mieszkańców wsi. Pani Wójt wyjaśniła, że wstawienie przepustu 

wymaga zgody właścicieli nieruchomości, inaczej nie można rozpocząć żadnych robót. 

Radny zapytał również o możliwość zakupu uszkodzonych przepustów pozyskanych z remontu 

dróg. ANATOL FILIPIUK poinformował, że na razie nie ma takich zdemontowanych 

przepustów. 
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 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 10.30  posiedzenie zostało 

zakończone. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC JERZY ………………………… 

 

3. PUCHALSKI Jan Walenty  

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Prowadząca posiedzenie) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 
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5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


